
 
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 18 april 2016  
Roger Bydler 
Miljöpartiet de gröna 

Kretsloppspark eller återbrukspark på Västra Sicklaön 

Allt fler kommuner bygger kretsloppsparker i vilka man kombinerar återvinning, 
återbruk och sociala projekt. Eftersträvansvärt är att en kretsloppspark ligger centralt 
för att underlätta inlämning och försäljning, att det finns möjlighet att ta emot 
slitna/trasiga objekt för renovering/reparation på plats och att miljön är inbjudande. 

I Nacka planeras en kretsloppspark, vilket naturligtvis är bra, men placeringen i Kil 
gör den inte så tillgänglig som vore önskvärt. I Älta planeras en mini-ÅVC (återvin-
ningscentral), som har möjlighet att ta emot, men inte renovera, reparera eller för-
sälja objekt. Inte heller Östervik ÅVC, som nu tar emot återbruksobjekt, har möjlighet 
att renovera, reparera eller försälja objekt. 

För västra Sicklaön finns ingen kretsloppspark planerad, men däremot ett ännu inte 
bestämt antal mini-ÅVC. Dessa planeras ha mottagning av mindre återbruksobjekt, 
men inga renoveringar, reparationer eller försäljningar. 

Önskvärt är att en kretsloppspark också anläggs på Västra Sicklaön, eftersom läget är 
centralt och underlättar inlämning och försäljning. Speciellt försäljningsförutsätt-
ningarna kommer att vara otillräckliga vid kretsloppsparken i Kil. Om det inte finns 
tillräckligt utrymme för en komplett kretsloppspark på Västra Sicklaön så skulle den 
svagaste länken i återbrukskedjan, försäljningsfunktionen, kunna lösas med en åter-
brukspark som bara hanterar återbruksobjekt. 

När det gäller att hitta lämplig plats så ligger det kanske närmast till hands att först 
titta på lägen närmast, eller eventuellt på, väg 222. 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 
- en utredning genomförs med syftet att föreslå en lämplig plats för kretslopps-

park eller återbrukspark på Västra Sicklaön. 

--------------------- 
Roger Bydler, MP 


